
Obec ZA\<amenn6, N6mestie J. Vojta55ika l002ll2

029 56 Zrikamenn6

Zi,pisnica
zo zasatlnutia OZ obcc Z6kamenn6,

konan6ho dfia 27. septembra 2019

v zasadadke OcU Zikamennl



Obec Z6kamenn6
Ndmestie J. VojtaSS6ka LOOzlLz

029 55 Z6kamenn6

V Z6kamennom 1-9.09 .2019

POZVANKA

V zmysle 5 13, ods. 4, zikona SNR i. 369/90Zb. o obecnom zriadeni v zneni

neskorSich predpisov zvol6vam zasadnutie Obecn6ho zastupitel'stva obce Z5kamenn6, ktor6

sa uskutodni dia

27. septembra 2OI9 (piatok) o 17:00 hod.

v zasadadke OcU 26kamenn6

Program:

1,. Otvorenie
2. Urdenie overovatelbv z6pisnice a zapisovatel'a

3. SchvSlenie programu rokovania

4. Kontrola plnenia uzneseniOZ

5. Vystf penia hosti

6. lnformativna sprdva riaditel'a Skoly o 5kolskom roku 2079/2O2O

7. Zmena rozpoitu obce k 30.09.20L9

8. Sprdva HK z vykonanlich kontrol
9. Nakladanie s majetkom obce

10. lnterpelScie poslancov

11. R6zne

t2.76ver Al
Mgr./Peter Klimdik

starosta obce



Prezendnri listina
zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce ZSkamenn6, konan6ho dila

27. septembra 2019 o 17.00 h v zasadaike OcU Zhkamennl

Mgr. Peter Klimdik, starosta obce

lng. Franti5ek Gon5or, prednosta OcU

Ferdinand Belicaj

Marek Beiu5

Karol Fedor

Ing. Michal Ferendik, PhD.

Pavol Hrdkuf6k

Mgr.Andrej JanofSk

Ing. Du5an Janot'6k

Ing. Eduard Kakus

Ing. Peter Klimdik

Slavomir Vederek

Ing. Jozef Florek

Mgr. Marla Glejtkov6, hlavny kontrol6r obce

Mg..Pavol Demko, riaditef Skoly

lng. Marta Florkov6, irdtovnidka OcU

Jana Vederkova, pracovnidka OcU

lun.icTr,f:- P.Rcco-
$
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Pritomni: Mgr. Peter I(limdik, starosta obce
Ferdinarrd Belica.j, Marek BeriuS, I(arol Fedor. Ing. Michal Fererrdik PhD.,

Pavol HrdkLrl'dk, Mgr. Andrej.lanot'6k, Ing. Du5an Janot'6k, Ing. Edr"rard Kakus,

Ing. Peter l(lirndil<, Slavomir Vederek, Ing. Jozef Florek

Nepritomni:

Dal5i pritomni: lng. FrantiSel, CorrSor', preclnosta OcU, Mgr. PavolDeml<o, riaclitel'ZS s MS

.1. Vojta556ka, Ing. Marta Florkov6, frdtovnidka OcU,
Jana Vederliov6, pracovnidka OcU

Za vere.jnost': Ing. Peter Placek

Progrant:
I . Otr orettic
2. L-.Jrdenie overovatel'ov z6pisnice a zapisovatel'a

3. Schv6lenie programu rokovania
4. i(ontrola plnenia r-rzneseni OZ
5. Vystirpenia l-rosti

6. h-rfbrmativna sprdva riaditel'a Skoly o Skolskom roku 201912020

1. Zrrena rozpoctu obce k 30.09.2019

8. Sprhva I{1( z vykor.ranych kotttrol
9. Naliladanie s uraietkom obce

1 0. lnterpel6cie poslancov

I 1. R6zne
12.7.txer

K bodu 1.- 3.

Zasaclnr.rtie obecndho zasti-rpitel'stva obce Z6kamennd otvoril a viedol Mgr. Peter

i(liprdik, stafosta obce. I{onStatoval, Ze sir pritomni v5etci poslanci OZ obce

Z6kar.nenne, zasadnutie.ie uzn65aniaschopnd.

Pisanf nr zdpisnice poveril .Ianu Vederkovit, pracovnidku OcU. Za overovatel'ov z6pisnice

r-rrdil poslanca Ing. Michala Ferendika, PhD. a poslatrca Pavla Hrdkul'6ka.

Starostn vvzval pritorrinj'ch na schr,6lenie programu zasadnutia. Poslanci nemali Ziadr-re

neivrhl" uil znrenLl progralnLl. .i ednomysel'ne program schv6lili.

I( bodu 4.

Prednosta OcLJ lng. FrantiSek Gon5or konStatoval. Le na poslednom zasadnuti bolo prijatd

jeclno ukladacie uznesenie v sitvislosti s prerokovanim itpravy zmeny Skolskych autobusovycir

spojor.', do bolo aj splr-rene. Prev6dzkovatel'ovi autobr-rsovych spoiov boli odovzdane podklady

ocl obianov aj Ziadost' riaditel'a Skoly o posunr.rtie dasov odchodov ar"rtobusovych spojov.

morlent6lne iahfrr"re na vy.f aclrenie . Poslanci vzali tirto infonnaciu na vedomie.

K bodu 5.

Vystfrpenia hosti:
Ipg. Peter Placek,,,ystirpil s vysvetlenim svo.ie.j Ziadosti. Ako jeden zo spoluvlastnikov

trehnutcl'nosti v dasti obce Irlorkovai jana na vrchlt Kamenne cl"rce vysporiadat'tieto pozemky



a zjednotit' ich do celku v !lI, a na vlastnd n6klady zabezpedit' aztealizovat' jednoduchd

poielrkovd irpravy. Od obce Ziada sirhias s realiz6ciou tychto pozemkovych irprav. N6sledr-re

Ziod" o zaradenie clane.i lokality do n6vrhov zmien a doplnkov [rzemndho pl6nu, a to na irdely

rekleacne.j vystavb).
I(oniisia yystavby sa uveclenou Ziadost'or.r zaoberala a,i na svojotn zasadnuti. Poslanci sa

zlroclli,2e ak si Ziadatel'bude irpravy financoval' azabezpedovat'sdtn, obec nem6 d0vod mr-r

nedat' sirlilas. Poclotkli. Ze by sa mohla pritom zjednotit'viidsia dast'tejto lokality a oslovit'

d'alsich vlastnfkov okolitych pozemkov. Ziadost'na zaradenie danej lokality do irzemndho

pl6nu obce pre rehreacr"rirvystavbu navrhui[r zaradil' do zoznamu Ziadosti na roz5irenie UP'

K bodu 6.

Infornrdcia o vyudovacom procese v 5h. roku 201912020

Riaditel'Skoly Mgr. Pavol Demho informoval pritomnych poslancov o pripravenosti Skoly

na Skolsky rok 201912020.

pocet l.iakov Z!.ie 694 , z toho 5 cudzincov, podet Ziakov so SVVP - 60.

Pocet tried 34 + I Speci6lna triecla.

Podet krirZkov 22, ktore nrajir 675 dlenov.

V MS.je prilil6serr.vch 171 deti, podet tried 9. s celodennou starostlivost'ou 7 tried.

s poldennou starostlivost'oLt 2 triedy.

l)reclSkolaltor' .i e 79.

Stotsfy klLrb deti navStevr-rie 65 deti v troch oddeleniach'

Skolsk6jed6leri - stravuje sa 61 1 deti zo 23. a 110 deti v MS v Oraviciach.

Iliaditel' pod'akoval starostovi a poslancom za schv6lenie vybavenosti kuchyne v Skoiskej

.jed6lni.
i)oslanci vzali sprdvu riaditel'a 5ko1y na vedomie.

K bodu 7.

lrrg. Marta Florkovd tieZ predniesla n6vrl-r zmeny rozpodtu obce k 30.09.201 9. Tvori prilohu

zdpisnice.
ClelkoiobeZpeprijrll buclirnavySendostu-t-it-r 82 142,00€abeZndvydavkybudunavySene

o sllurlr 8l 642"00 €. l<.apitdlove prijmy a kapitalovs vydavky nebudu navySene.

g1',,1i1 l,ylionani lep presuny r.r'redzi programovymi prvkanli a investidnymi akciami.

Posianci jeclnomysel'ne znenu rozpodtr,r k 30.09.20I9 schv6lili.

K bodu 8.

Sprai,a hlavne.j kontrolorky obce bola poslancom zasland vopred'

Poslanci r.ienrali Ziadne otazky ani pripornienhy, vzali sprdvu HK na vedomie'



K bodu 9.

Starosta predniesol pritomnym Ziadosti obdanov:

Jednotlive Ziadosti boli predloLene a prerokovane aj na zasadnuti komisie vystavby.

t o urZivar,ie, pren6jorr.r pozemhu obce v blizkosti ich rodinneho domu, jedn6 sa

o dast'CI(N parcely c, -5956/55.

I(omisia vystavby navrhla zverejnit' zarner na pren6jom pozemku, aby aj vlastnici

susednej nehnutel'r-tosti ruali moZnost'v pripade z6ujrnu podat'Ziadost'na pren6jon-r. Ak

sa nik neprihlasi. planujir dast' tohto pozemku prenajat' a urdit' podrobnd podmienky

plendjn-ru, aby v budircnosti nedoSlo k nezhod6m (urdit' vypovednu lehotu, nepovolit'

oplorenie ar.ri Ziadnr-r vystavbu. nakol'ko v tejto dasti sa nach6dza aj trafostanica).

Poslancijednomysel'ne schv6lili z6mer na pren6jom dasti uvedendho pozernku v diZke 27 rn

a Sirke 5 nr, celkovo 135 m2 vo vySke n6jmu 0,33 €lm2 rodne. N6jomn6 zmluva br-rde

uzatvorend na dobu neurditu s vypovednou lehotou 2 mesiace.

pod rodinnym dornom manZelov I(amila Vederka a BoZeny, bytom Z6kamennd,

Poslanci im.jednomysel'ne schvalili odpredaj uvedenej parcely z ddvodu hoclndho osobitneho

zretel'a zacenu 5,00 €/ m2.

/ Ziaclost'manZelov Michala Vecerka a Gabriely, bytom Zal<amenne,

o pren6.jor.r"r pozentku obce CKN parcely a.61912 o vymere 87 m2 aparcely c.

62012 s vyn']ere 56 m2 a parcely 61913 o vymere 89 m2'

Zdnter bol urZ schi'6leny na minulom zasadnuti, poslancijednomysel'ne schv6iili prena.iorn

uvederrfcl-r pozemkov za cenLl 0"33 €/m2 rodne z dovodr"r l-rodndho osobitudho zretel'a.

nakol'l<o predch6dzajirci majitelia domu ho nepretrZite uZfvali viac ako 40 rokov. Pozemok je

nralei vymery a obec nem6 ntoZnost'zrnysluplne ho vyuZit"

/ VykLrp pozentkov pod pristr-rpovu cestu k IBV pri Trojici podi'a GP d. 31361007-

l8/2010 vyhotoveneho ing. Dibdiakom, ato CKN parciel (,. 159312, 156812,156513,

1565 4, 156515, t546t5, t54614, 154513, 154514, 152313, 150612, 150213, 148613,

\484t2. 1483t2. 149?t2. 1477t2, 145718, 1452111, 1452112, 1452113. 142012, 142013.

136213. 136214 a CI(N parciel d. 159412, 1524111, 1524111, 152413. 1388/9 k.it.

Zakamentte za cenll 5,00 €/rll2.

Poslanc i .j ednontysel'ne vy'kup predmetnych pozen-ikov schv6lil i.

'r Ziaciost' Jednoty d6chodcov o pridelenie finandndho prispevku z dOr'odu osl6v 10.

vyrocia zalolenia,

Poslancijednomysel'ne schv6lili preplatenie nakladov na pohostenie v sune 1000,00 €1.



'./ Ziadosti n6.jon.rcov obecnych bytov o predlZenie n6jmu v bytovom dome d. 53/20 pre

roclinu l(onkol'ovit, a v bytovorr dome a.52118 pre rodinu Polt'd:kovir, Antu56kovil

a lng. Petrovi l(limdikovi.

Poslancijednornysel'ne schv6lili prediZenie n6jmu bytov pre tychto Ziadatel'ov do 30.11.2020.

Iliela Orarva. Obec takto ntoZe pokryt'ndklady na pl6novanir rekon5trr"rkciu strechy ria

I)6ll,firlkcnom clorre l<r.rltfrry (PDK) v Zdkarnennom. Spolr,titdast'obce by bola vo

vrske 50 u/o z celkovlch ndrkladov v predpokladanej vyske 43 000,00 € na

rekonStrukciu teito strechy, suma prispevku MAS by bola vo vy5ke 23 760,00 €.

Pcrslaricijednomysei'ne schr,6lili spoluirdast' obce pri reahz|cii projektu v r6mci zdrtLenta

MAS Biela Orava na rekon5trukciu strechy na PDK.

'/- Drlej b1,sa obec chcela zapojit'pri realiz.dcii projektu v r6mci zdrt'tLema MAS Bieia

Orava na vybuclovar-rie z6chytneho parkoviska pri PDK v Zfkarnennom, Je potrebna

spoh-rfrcast' obce vo v;i'Ske 30 o/o z celkovych ndkladov v predpokladanej vy5ke

48 000,00 €, prispevok MAS by bol vo vySke 35 000,00 €'

Poslarrcijednon-rysel'ne schv6lili spoluirdast' obce vo vySke 30 oA na realiz6ciu tohto projektu.

'), Starosta inlormoval aj o rnoinosti zapojenia sa do projektu EU, ktorym by sa

zabezpecil rrdkr.rp traktora na zberny dvor v Zakamennorr. K realiz6cii projektu.ie

potrebl6 spolLr[rcast' obce vo vySke 5'% z celkovych n6kladov v predpokladar-re.i vySke

75 000.00 €.

Poslancijednomysel'ne schv6liii spoluirdast'obce nareahzircii tohto projektu.

pro.jektov. ktorymi by n'rohla obec vybudovat'kaualiz6ciu pre novil IBV Zasililie ll
(farske pozemky). Pri tomto projekte by malaobec spolutidast'vo vy5ke 5 %

z celirovych ndkladov ',' predpokladanej vySke 200 000,00 €'

Poslarrcijeclnomysel'ne schvdlili tirto spoir"rirdast'obce pri realizitcii projektu * vybttdovanie

liar-ralizdcie pre IBV Z6sililie ll.

/ Na nrinulom zasadnuti sa urZ r-radSkrtla tema skulturnenia priestorov Satni v Sportovom

are6li v Oraviciach. .Ie t6to r.uoZnost'cez pro.jekty EU, spoluitdast'obce by

pr.edstavovala25 %o celkovycl-r n6kladov v predpokladane.i vlfSke 72 000,00 €.

Poslanci .jedlornysei'ne schvdlili spoluirdast' obce vo vy5ke 25 o/o pti realizitcii projektu na

stavebne Lrplavy v sportovom are6li v Oraviciacl-r r-ra akciu Vystavba a rekon5trukcia

lirtbalove.i inliaStrtrktury.

', Starosta inforpoval o dokondovani dokumentdcie a vypracovani projekttl

k vybrrdovaniu infia5trr.rktirry pre IBV Z6sihiie II (farskd pozemky). Zabezpe(uju sa

staloviska od dotkr-rutych organizdcii k vydaniu stavebndho povolenia tejto stavby. Pri

realiz6cii.le potrebnd scl-iv6lenie vybudovania tejto infra5truktfry zastr-rpitefstvom'

Poslanci.ieclnor"nysel'ne schv6lilivybudovanie inZinierskych sieti pre novr"r IBV Zasihlie II.



prirodndho dedidstva, naSi skar"rti sa snaZia nadviazat'spolupr6cu so skautmi z naSej

druZobnej obce Staiid, Priestory turistickej ubytovne prenajatd n65mu skautskdmu

zboru obce potrebuju skultfrnit', tie2 skauti maju snahu opravit'turisticko-n6udn;i

choclnik v Babinci azrealizovat'spolocne stretnutie skautoch oboch obci. Vyhl6seny

projekt pom6Ze naplnit'tieto vizie skautskdho zboru, potrebnd je schv6iit'vstup do

tohto projektu s Ceskou republikou a spoluridast'obce vo vy5ke 5 o/o z celkovych

n6kiadov.

Poslanci.iednomysel'ne scl.rv6lili vstup do tohto projektu a tieZ spoluitdast'obce vo vySke 5 %

, 
".1Lsvych 

n6l<ladov.

'/t Ziadost'pana Albina Sivd6ka a manZelky Eleny, bytom Zakamenne,

o odkirpenie pozemku v dasti obce Oravice, KN parcely (:. 544415 pri ich

rodinnom dome.

Poslanci uvedenu Ziadost'.jednomysel'ne zamietli, nakol'ko s uvedenym pozemkom m6 obec

irry zanrer vytrZitia.

382311,2,3 za pozemok obce parc.d. 1040,

obce, parc.d. 1040.

Kornisia sa zaoberala tymito Ziadosi'ami na svojom zasadnuti, sirhlasi so z6menou

a s predajont uvedenych nelinutel'nosti na zitklade novovytvorendho geometrickdho pldnu.

Ziadosti bLrclir posirclene po vypraoovani GP.

K bodu 10. - 12.

S tarosta i nfolmoval poslancov o realizdcittch niektorycl'r aktivit :

irunrptlaclior,6 clr'6ha - v),bavovanie povolenia k stavbe je v zhvere(.nej five, priSli uZ vSetky

vyiadrer-ria dotknr-rtych orgar-riz6cii k vystavbe pr-unptracku, moment6lne je rozhodnutie

o umiestneni tejto stavby a vyr,rZivani,uzemia vyvesend na strdnke obce a na irradnej tabuli.

Komunikuje sa aj s realiz6torom tejto stavby, chceme este tento rokzrealizovat'aspoi dast'

stavby.

Matersk6 Sk$lka Ustredie - prebehli prirce na novom oploteni, na ihrisku pribudli nove

atrakcie, preliezadky, tieZ sa doburdovalo dopravne ihrisko, moment6lne treba uZ len doplnit'

zenrir-rt.t.

Mornentalne beZi uprava br-rdov: bytovy donr pli policajtoch - vymena starych

opotrebovanych radidtorov, rraplno sa kirrilo aj v zime, nebola uLmoLnd ich regtrl6cia, z toho

dovodu boli okn6 dasto pootv6rand, do nebolo efektivne.

Buclova fradu pr6ce sa d6va do poriadku aspoi v z6kladnlfch veciach, vymena starych dveri,

radi6torov, boli dastd upozornenia pracovnikov firadu na chlad'

TieZ sa dak6 na vymenu autobusovej zastdvky zatial' pri firme Colorspol atieLna NiZnom

I<onci. Zastdvhy dod6r,a firma 21,yol.todu, postupne sa budir vymieiat'aj d'alSie zast6vky.

V nrnoliych dastiach obce pribLrdli dopravrre zrkadl6,



bLtduci rok by sa rnal uZ realizovat'projekt obnovy I(alv6rie, v rozpodte na d'alSi rok musime

r6tat'a.] s tymito nakladmi.

Zclrr-rZenie Biela Orava zdn-iZuje vSetky obce okresu, ktorym realizr"rjir vyvoz pevr-rdho

dgn-roveho odpaclr-r, obec ako dler-r n-r6 povinnost'prispiet'na ndklady budovania novycl-r

viicsich priestorov (srretiska) v obci I(lin, prispevok kaZde.j obce.ie v slrme 4,0 € lna obdana'

co je pre n6s taknter 22 000.00 €. TieZ.je pcitrebnd zamysliet'sa, ako d'alej srnerovat'vyvozy

PDO.

Poslanec l1g. Florek upozornil na mnoZiaci sa odpad aj pri cintorine, mnohi I'udia neseparujir

oclpad" tieZ treba poprernySl'at' nad inymi moZnost'ami vyvozov pre l'udi, ktori separujir

a nenraju vel'a odpac'lu ani 1 x za mesiac.

Poslalec Pavol I'lrdhLrl'ak tieZ r.rpozornil na moZnost' zapo.jenia kamier pri cintorir-re, pri

kostolc. dohliitdat' tali t-tli itpravu a bezpednost'.

Poslalec F'erdinand Belicaj upozornil na vel'kit potrebu prechodov cez cestLl a to najnii pri

poZiamej zbrojnici a pri Babinci.
Starosta uviedol, Ze konania na titto tdmu uZ prebehli.

Prechod ple chodcol,.je moZny iba v pripade, ak je prechod zo spevnenej plochy, t.j

z chodnika na spe\/ne nir plochu r-ra opadnej strane. AZ vtecly je rnoZnd vydat' povolenie na

zriadepre prechocli: pre chodcov. .le potrebnd v tyclito dastiach dobudovat'krat5ie spevnend

ploclry na clrLrhe.j strane, aZ potom TiadafOR PZ aj Spr6vu ciest o vyznadenie prechodov'

Obec r-rZ clala pripravit'projekt na vybuciovanie spevnenylch plOch nielen v tejto dasti, ale aj

v ipyc| dastiach obce, najmii pri z6kladnej Skole aj v Oraviciach, a po dotiahnuti projektu sa

br-rde zaobelat' ich realiz6cior-r a ndsledne znadenim prechodov pre chodcov.

Starosta tieZ uviedol na nepriaznivd a nebezpedne sitr.r6cie na kriZovatke na NiZnom kouci,

popreniySl'at'1ko zabezpedit'viidSiLr bezpednost'vodidov a.f chodcov v tejto casti. Vhodnd by

bolo r r brrc'lovattic tlstt'ovichori.

Poslanec Mgr. Andrei Janot'dk sa infbrmoval ua moZnost'posunitt'zastdvku Podkan-ienne'

pakol'ko je v zirkn-rte a nie je kryt6. Ing. Florek na to uviedol, Ze nie je moZne presunitt' ju na

ine nriesto, tak by bola posudzovan|podl'a novych noriem a obec nem6 pozemok v tejto

lokalite na zriadenie zast6vky. Zast6r'lia na tom istom mieste je prev6dzkovatel'orl tolerovan6.

Ijosiiutec l,rcrdinand Be lica.i d'ale.i Lrpclzornil na probldrny s daZd'ovol-t vodou, treba to rie5it

Irrecinosta uvieciol, Ze cesty. ktord sa pripravujir do vlastnictva obce, sa budil od zadiatku

odvodriovat'.

poslalec Ing. Florek sa informoval, ako sir na tom opravy ciest po kanaliz6cii, ttpozornil na

siet'ov1' rozpad na ceste v Tercl-rovnici.

Starosta ipfolntolatl. Ze neddvno bola urobend oprava cesty okolo MS v Oraviciach,

r-r-rsn-ieptalne sa opravuje cesta na Vrchne"j Mlzadke. Viac r-r6m r-rZ v5ak opravy nezabezpedia.

.le to pgLrcelie pre bLrclircnost'. obec mltsi viac urdovat'podmienky pri prekopiivani ciest'

Poslanec Ir-rg. Dr-rSan Janot'6k predostrel n6vrh soci6lnej komisie, aby sa pri prileZitosti

rrredzin6rodpeho clia iZl, 1:.i2.';torgunizovalo stretnutie pre rnatky, ktore maju fZp deti

ii starajir sa o ne. Stadf r,rrobit'mald stretnutie, posedenie pri 36lke k6vy, kde by sa mamicky

ntohli stretl[rt'. r-lorilne ich ocer-rit' a vyzdvihnitt' starostlivost'a obetr.r, s ktorou sa staraju

ci svo.ic cleti.



Poslanec Ferdinand Belicaj pripomenul, aby sa sa pri dopliani irzemndho pl6nu nezabudlo na

regulativy na vy5ku a materidl oplotenia pri drobnych stavb6ch, posudzovat', di ie to v novo

zastavanej vystavbe alebo uZ pri existujricich rodinnych domoch.

Poslanec Karol Fedor sa tieZ informoval o obecnom podniku. Starosta uviedol, Ze v pondelok

30.09.2019 1-rajir dohodnutd stretnutie s prev6dzkovatel'mi soci6lneho podniku, zist'ujir

najlepSi spdsob fungovania tohto podnikr"r.

Nakol'ko gZ lebolo viac pripomienok ani r-r6vrhov, starosta pod'akoval pritomnym poslancom

za irdast' a zasadnutie obecndho zastupitel'stva ukondil'
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